
                                                                                            Ożarowice dn.22.11.2021r. 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr 33/2021 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

z dnia 22.11.2021 r. 

 

  Przewodniczący Komisji pan Piotr Tafil przedstawił porządek posiedzenia i    

  stwierdził prawomocność posiedzenia. 

 

  Porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach: 

      2.1) utworzenia jednostki budżetowej Gminy Ożarowice pod nazwą Żłobek w  

             Tąpkowicach i nadania jej statutu – projekt nr 15/XXIX.                               

     3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ożarowice  

         za rok szkolny 2020/2021.                                                                                       

4. Brynica jako użytek ekologiczny.  

5. Wolne wnioski.                                                                                                       

6. Zakończenie posiedzenia.             

   

  Radny pan Krzysztof Witkowski wystąpił w sprawie wykreślenia punktu nr 4 z          

porządku posiedzenia z powodu nieobecności osoby, która miała omówić ten punkt. 

 Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2.1 Projekt nr 15/XXIX – omówiła Dyrektor Centrum Usług Wspólnych     

 Ożarowice pani Monika Kotelon-Garczarczyk. 

           Projekt został przyjęty jednogłośnie.                                                                           

Ad.3  Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Ożarowice 

          w roku szkolnym 2020/2021 również omówiła Dyrektor Centrum Usług 

          Wspólnych Ożarowice pani Monika Kotelon-Garczarczyk. 

          Komisja wyraziła zaniepokojenie Szkołą Podstawową w Ożarowicach -  

          niewielka ilość programów, w których Szkoła bierze udział oraz bardzo 

          skromne osiągnięcia uczniów w konkursach budzą obawy członków Komisji. 

Ad.5  Komisja podjęła problem wyboru Dyrektora Żłobka w Tąpkowicach, 

          stwierdziła, że jeżeli przepisy na to pozwalają to wybór taki powinien odbyć 

          się poprzez konkurs. 

 

                                                                    

Protokołowała:     Przewodniczący Komisji  

      Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 Renata Kocot      Piotr Tafil 


